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Ert dnr: 806-2018 
 
  
Svenska Jägareförbundet (SJF) har beretts tillfälle att besvara ovan nämnda remiss. SJF har 
valt att fokusera på de delar av materialet som berör de indikatorer som ska utgöra grund för 
när gynnsam bevarande status (GYBS) har uppnåtts för våra sälarter. 
 
SJF delar uppfattningen om att våra sälarters populationsutveckling under de senaste 
årtiondena i mycket kan betecknas som miljövårdande ”framgångssaga”. Från att ha varit 
nära att dö ut har den ökat kraftigt i antal och torde i nuläget på sina håll ha nått eller vara 
nära att nå områdets bärförmåga.  
 
Vidare så är de indikatorer som presenteras i den remitterade förslaget till föreskrifter för att 
beskriva hälsoläget hos våra sälar, antal, tillväxthastighet, dräktighetsfrekvens, späcktjocklek 
och utbredning, enligt SJF, värdefulla och användbara. I en populations tillväxtskede delar 
också SJF uppfattningen om hur dessa resultat ska tolkas vid bedömningen om en 
population har uppnått GYBS. Enligt SJFs mening måste däremot dessa uppgifter tolkas på 
ett annat sätt när populationen närmar sig och passerar områdets bärförmåga. I en för tät 
population kommer konkurrens om föda m.m. att medföra att den beskrivna tolkningen av 
indikatorerna kommer att ge en missvisande bild av situationen.    
 
Avslutningsvis vill SJF hänvisa till vad som i övrigt sägs i vårt yttrande över ”Remiss 3076-17: 
Samråd om inledande bedömning 2018” (Se bifogat yttrande).  
 
Vid framtida remissutskick till Svenska Jägareförbundet kan förfrågan lämpligtvis skickas till 
remiss@jagareforbundet.se. 
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